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Abstract (en)
A smooth-running floor cleaning device based on the spray extraction method, with a spray nozzle (2) for dispensing a cleaning liquid on a floor
and a suction nozzle (6) for aspirating said cleaning liquid, can also be used as a device for mechanically treating said floor. This can be achieved
in a technically simple manner and without practically adding any weight to said device by means of a row of bristles (13), pivoting around an axis
parallel to the suction opening (8) of the suction nozzle (6), which extends along the whole width of said nozzle.

Abstract (de)
Ein nach der Sprühextraktionsmethode arbeitendes, leichtgängiges Fußbodenreinigungsgerät mit einer Sprühdüse (2) zum Aufbringen einer
Reinigungsflüssigkeit auf einen Fußboden und mit einer Saugdüse (6) zum Aufsaugen der Reinigungsflüssigkeit läßt sich ohne großen
konstruktiven technischen Aufwand und praktisch ohne zusätzliches Gewicht zugleich als Gerät zum mechanischen Behandeln des Bodens
ausbilden, wenn ein schwenkbar um eine parallel zur Saugöffnung (8) der Saugdüse (6) verlaufende Achse an der Saugöffnung gelagerter
Borststreifen (13) auf der ganzen Düsenbreite vorgesehen wird.
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